
                                

Inspreken gemeenteraad Oss adviescommissie Ruimte 12-12-2019 

 
Geacht college van bestuur, Geachte leden van de gemeenteraad OSS 
  
Bedank voor de mogelijkheid in te spreken. 
 
Even voorstellen:  
Wij zijn de vereniging tot behoud van natuur en leefbaarheid  van Lith en omstreken. 
Wij vertegenwoordigen hierin de bewoners van dit door de gemeente aangewezen getroffen 
gebied. Dit gebied, de Lithsepolder is aangewezen als plan gebied voor het plaatsen van 
zonneweides en windmolens. Om langs deze weg de energie transitie voor niet alleen Oss maar 
voor de hele regio (zo lijkt het wel) op te lossen. Hoe kan je nog zwaarder de klos zijn. 
 
Een van de taken van de gemeenteraad is het vormen van de volksvertegenwoordiging : 
Ieder raadslid is een volksvertegenwoordiger. 
Een raadslid moet de inwoners vertegenwoordigen. 
Hij heeft contact met de bevolking om te weten wat er speelt. 
Zo kan hij bij besluiten de belangen van de inwoners goed afwegen. 
Wij denken dat onze gemeenteraad en wethouders niet weten wat het draagvlak is van de 
bewoners  m.b.t. deze plannen. 
 
De informatiebijeenkomst van afgelopen maandag van Behoud Lithse Polder  met een 
overweldigende opkomst van tussen de 140 en 150 bewoners, ( waren er aanzienlijk meer dat bij 
de informatieve bijeenkomst van de gemeente op de gelijke locatie ) heeft ons een enorm 
vertrouwen gegeven dat de meerderheid van de bevolking absoluut tegen deze plannen zijn. 
Daarbij waren overigens verschillende raadsleden aanwezig van SP, D’66 en VDG.  
 
We gaan alles nog uitgebreid inventariseren in de omringende dorpen en in nauwe samenwerking 
met de andere actie groepen. Hierbij zullen de plannen m.b.t. de windmolens in de Lithse polder 
uitgebreid aan de orde komen en hier komt zeker nog een vervolg op. Ook is ons al gevraagd om 
onze informatie in andere dorpen te verspreiden o.a. met informatie bijeenkomsten. 
 
Inmiddels hebben we al wel geïnventariseerd hoe de direct omwonenden denken over het 
zonneveld op de “landbouwgrond “ naast de provinciale weg aan de rand van Lith en wel : 
ZE ZIJN ALLEMAAL TEGEN ! 
 
Dit is overigens op 6 november 2019 middels een brief kenbaar gemaakt bij de initiatiefnemers de 
heer Patrick Bekkers en de heer Duisters.  
In deze brief staat o.a. wat de heer Bekkers op de bewonersavond Duurzame Polder op 19 juni 
heeft gezegd en wel : “Ik informeer de buurt, als die tegen is, ga ik er niet aan beginnen” 
Het antwoord in de brief hierop van de omwonenden namens Behoud natuur en leefbaarheid Lith 
en omgeving : “de plannen kunnen stoppen, DE BUURT IS TEGEN” 
Dus in principe zou dit al gestopt moeten zijn vanaf 6 november 2019. 
 
Voor burgermeester, wethouders en gemeenteraad hebben wij de volgende brief opgesteld : 
Voorlezen brief “Lith 11 december 2019” 
 
Ter ondersteuning van deze brief is hebben alle omwonenden bijgevoegde lijsten getekend met 

de kop  : De plannen kunnen stoppen, DE BUURT IS TEGEN. 
  Aanbieden handtekeningen van 54 bewoners van ca. 26 woningen  
Ik wil deze graag namens de gehele buurt aanbieden waarbij ik u allen er nog graag op wijs op 
wat ik al eerder heb aangegeven inzake de taak van de raadsleden namelijk : 
Het vertegenwoordigen van de inwoners. Dat hij contact met hun heeft om te weten wat er speelt. 
Met deze handtekeningen van ALLE omwonenden is dat in ieder geval klip en klaar duidelijk. 


